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Hei, eg viser til vedlagte søknad om driftsstøtte til Odda Vegfinans AS for 2017. Vi har ikkje handsama denne
søknaden enno. Ein grunn til det er at vi usikre på framtida for selskapet. Du skriv  «Inntil selskapet kjem i gang
med bompengeinnkreving er vi avhengig av tilskot til drifta og til rentekostnaden med lånet på 2,5 mill kr.». Men
selskapet vil jo aldri koma i gang med bompengeinnkreving, då framtidig innkreving vil bli lagt til det regionale
bompengeselskapet for Sørlandet og Vestlandet dvs. til  Sørvest Bomvegselskap AS. Men Sørvest Bomvegselskap
AS kan ikkje overta lånet som Odda Vegfinans  har før prosjektet er vedteke i Stortinget som eit
bompengeprosjekt. Kva er status for reguleringsplanarbeidet og kva er utsiktene for ein bompengesøknad?
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